
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-399 (19int00040) 
 
Datum indiening: 04 januari 2019 
 
Onderwerp:  Wijziging beleid vervoerspas 
 
Naam indieners: Ard op de Weegh, Roel Eefting en Elbert Elbers 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Naar aanleiding van de TR3 heeft BBO technische vragen gesteld over de kostenstijgingen 
bij het doelgroepenvervoer. In de schriftelijke beantwoording daarvan  werd verwezen naar 
een (toen nog te verschijnen) memo van begin november . In de voorronde van 23 oktober 
2018 over TR3 hebben BBO en PvdA toen ook gevraagd om de raad niet alleen te 
informeren, maar ook te betrekken bij keuzes. 
 
Op 29 mei 2018 had de raad al besloten niet akkoord te gaan met de ontwerpbegroting van 
2018-2022 van de BVO-DRAN en (via een amendement met steun van CDA, GBO, VVD, 
BBO, CU en GL) in de zienswijze aan te geven: 
‘niet in te stemmen met de ontwerp meerjarenbegroting van de BVO-DRAN 2018-2022 en de 
gevoelens van de raad van Overbetuwe in te dienen. Daarbij expliciet aan te geven dat de 
raad niet akkoord gaat met de voorliggende kostenstijgingen en dat het college van 
Overbetuwe in opdracht van de raad in 2018 gaat werken aan inhoudelijke beleidskeuzes. 
En dat op basis van deze beleidskeuzes wordt beoordeeld of de bedrijfsvoeringsorganisatie 
aan de lokale behoeften kan voldoen.’ 
We kunnen niet anders dan constateren dat dit in 2018 niet heeft geleid tot verdere 
betrokkenheid van de raad bij de te maken keuzes. 
 
Uit de memo van begin november 2018 komt naar voren dat de raad over de verdere 
voortgang ook laat werd geïnformeerd. Zo was er tussen maart en september 2018 regionaal 
al een ‘knoppenplan’  vastgesteld met knoppen die raken aan de kaderstelling van de raad 
(met name de knoppen onder 7 en 9 in dit plan), waarover de raad dus pas eind 2018 
achteraf werd geïnformeerd. 
 
Vervolgens worden we in december niet eens meer per memo geïnformeerd, maar moeten 
we een B&W-stuk opvragen (bijlage I) om erachter te komen dat met ingang van deze 
maand wijzigingen in gang worden gezet die mensen direct raken. De participatieraad heeft 
weliswaar positief geadviseerd, maar de gemeenteraad is zelfs niet per memo geïnformeerd 
laat staan via een raadsvoorstel betrokken bij het maken van keuzes. 
Opvallend in het B&W-stuk is het beoogd effect. Zoals vermeld: “Het beoogde effect is dat 
Overbetuwe op dit punt niet langer afwijkt van de overige AVAN-gemeenten.” BBO en 
anderen hebben eerder juist aangegeven dat wij vanuit de inwoner van Overbetuwe willen 
denken en oordelen. Andere regels en effecten bij AVAN-gemeenten zijn daarbij interessant 
om opties te kunnen wegen, maar uiteindelijk moet het belang van onze burgers de maatstaf 
zijn. 
 
Bijzonder is ook dat onder Financiën in het B&W-voorstel geen tekst is opgenomen. Met 
andere woorden: er lijkt geen zicht te zijn op wat dit financieel gaat opleveren. Daaraan 
gekoppeld is er ook geen duidelijk perspectief over waar mensen in 2020 en verder aan toe 



zijn: in het B&W-stuk lijkt ook te worden gesproken over onderzoek of de Wmo-pas zonder 
korting niet moet worden afgeschaft. We verwijzen naar de volgende passage: 
“5.1 Past een Wmo-vervoerspas zonder korting binnen de Wmo 2015? 
Het afschaffen van de Wmo-vervoerspas zonder korting kan betekenen dat deze gebruikers 
in aanmerking komen voor een pas met korting. Omdat het om een geringe 
vervoersbehoefte gaat kan voor hen de grens op 750 km worden gesteld. Gelet op de 
mogelijke financiële gevolgen is nader onderzoek gewenst.” 
 
Onze vragen: 
1. Hoe staat het inmiddels met de uitvoering van het amendement van 29 mei 2018 en met 
name de uitvoering van de afspraak “dat het college van Overbetuwe in opdracht van de 
raad in 2018 gaat werken aan inhoudelijke beleidskeuzes. En dat op basis van deze 
beleidskeuzes wordt beoordeeld of de bedrijfsvoeringsorganisatie aan de lokale behoeften 
kan voldoen.”? 
 
2. Waarom heeft het College de raad niet betrokken bij de besluitvorming over de per 2019 
gewijzigde beleid Wmo-vervoerspas? 
 
3. Bent u bereid de raad alsnog op korte termijn een onderbouwd voorstel voor te leggen 
over te maken inhoudelijke keuzes, waarbij ook de mogelijkheid wordt ingebouwd om de 
door het College doorgevoerde aanpassing van de regeling (gedeeltelijk) terug te draaien? 
 
4. Bent u bereid medewerking te verlenen aan een rondetafelgesprek of voorronde in Q1 
over dit onderwerp, met o.a. deelname van de participatieraad indien het presidium bereid is 
dit te agenderen? Hoe staat het college tegenover die gedachte? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Naam (partij) 
 
Ard op de Weegh (BurgerBelangen Overbetuwe) 
Roel Eefting (D66 Overbetuwe) 
Elbert Elbers (PvdA Overbetuwe) 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlage I: B&W-stuk wijziging beleid vervoerspas d.d. 10 december 2019 
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